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Abstract (en)
The light (10) has a light source e.g. LED, arranged in an internal space of a saucer-type reflector element (11). An internal surface (17) of the
reflector element is sub-divided into number of segments. The segments include cylindrical-shaped segments (20a, 20b) with an arched upper
surface and rectangular-shaped segments (23a, 23b) with a flat upper surface. The reflector element is rotational-symmetrically formed around a
longitudinal central axis with respect to an external construction of the reflector element.

Abstract (de)
Beschrieben und dargestellt ist eine Leuchte (10) zur Ausleuchtung von Gebäudeflächen, umfassend ein schalenförmiges Reflektorelement (11),
in dessen Innenraum (29) eine Lichtquelle (13) anordenbar ist, und dessen Innenfläche (17) in eine Vielzahl von Segmenten unterteilt ist. Die
Besonderheit besteht darin, dass die Segmente Segmente (20, 20a, 20b) erster Art mit einer gewölbten Oberfläche und Segmente (23, 23a, 23b)
zweiter Art mit einer planen Oberfläche (35) umfassen.
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